
Aan bestuur Isala,  

Zutphen, 13 april 2021 
Betreft aanpassen roeiwater voor skiff 
 
Geacht bestuur,  
 
Graag wil ik het vaargebied nog eens onder de aandacht brengen.  
We hebben de afgelopen jaren aardig  wat opgeschaald wat betreft de opleidingen. 
Maar we hebben ook afgeschaald. We halen haven skiff, kanaalskiff en daar blijft het bij.  
Een IJsselskiffbewijs kunnen we niet  meer halen.  
Menigeen vind er geen hol aan om te skiffen, maar voor velen is het een enorme uitdaging. 
 
De haven is prima voor techniek te oefenen, het kanaal om nog iets meer kilometers te maken. 
Maar een stukje IJssel, stroomopwaarts of -afwaarts en weer terug naar het vlot is een ander stukje 
roeien.  
Recreatief. Een strandje bij 933 of iets verder Het Zandgat of bij het pontje, of naar het gat van Stam. 
 
We hebben straks wat bredere skiffs, die niet alleen op de haven en het kanaal hoeven te blijven. 
Een veilige liteboat zal het gemakkelijker maken voor roeiers om op de IJssel te roeien zonder in de 
problemen te komen.  
De roeibeperkingen  vanwege corona gaat nog enige tijd duren.  
 
Het is me opgevallen, dat het  kanaal  al een stuk drukker is met grote schepen.  
Destijds hebben we al aangegeven dat roeien naar raai 933 bijna veiliger is dan  het kanaal op en 
neer. 
Voor veel roeiers  is het roeien in een skiff op de IJssel niet aantrekkelijk. Maar voor sommigen wel. 
Mijn vraag is: Maak het weer mogelijk voor skiffeurs die wel op de IJssel willen roeien. We dragen 
allemaal onze eigen verantwoording of we dit wel of niet willen. 
Kijk wat iemand nog nodig heeft om zich veilig te voelen op onze prachtige  IJssel. 
 
Ik hoor graag van jullie. 
 
Met een stevige haal, 
Maatje Jonkers 
 
 
 
 
 
 
 


